
Van:
Verzonden: dinsdag 25 januari 2022 15:59 
Aan: Griffie Zevenaar <Griffie@zevenaar.nl> 
Onderwerp: Rattenplaag Enghuizen 
 
Geachte lezer, 
 
Al enige tijd hebben wij last van ratten in onze tuinen. Gezien de volksgezondheid zijn ratten 
absoluut niet wenselijk. Gemeente wijst naar Solidiam, want gebied is nog eigendom van Solidiam. 
Solidiam wijst naar gemeente. Desalniettemin moet er nu een oplossing komen. Ik durf mijn 
kinderen niet in de tuin te laten spelen en dat is niet waarom ik een huis met een tuintje kocht. 
Daarnaast zijn het smerige beesten die ziektes met zich meedragen en van enge ziektes hebben we 
de buik vol. Ik wil pleiten voor een grootschalig onderzoek. Wie dat moet betalen, geen idee, maar 
de bewoners willen van die beesten af. 
 
Ik wil u daarom ook verzoeken dit probleem in de gemeenteraad te behandelen. Juist om 
duidelijkheid te krijgen en om te voorkomen dat het van kwaad tot erger gaat. Wij hebben er zelf 
echt wel iets aan proberen te doen, maar inmiddels is de creativiteit op en willen we u vragem om 
hulp. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 

Naam en contactgegevens kunnen opgevraagd worden bij de griffie


